
стЕногрАмА громАдських слухАнь
щодо про€кту мiстобудiвно.і. документацi.і. на мiсцевому рiвнi: «детальний план територi.і.

земельно.і. дiлянки приватно.і. власностi, площею 1,2462 га (кадастровий номер
4820355700:06:000: 1582), розташовано.і. за межами населених пунктiв на територi.і.

южноукра.1.нсько.1. мiсько.1. територiально.1. громади пiд розмiщення сiльськогосподарсько.і.
виробничо.і. будiвлi для пiдготовки, сортування та переробки

рослинно.і. сировини до 1000 кг на добу»
(00  :  00)

доброго дня.   Зараз  12:00 розпочина€мо проведення засiдання 1ромадських слухань щодо
проекту мiстобудiвно.і. документацi.і. на мiсцевому рiвнi: «детальний план територi.і. земельно.і.
дiлянки приватно.і. власностi площi 1,2462 га розташовано.і. за межами населених пунктiв на
теРитОРi.l.       ЮЖноукРа.1.нСьКО.1.       мiСьКо.1.      теритОрiальнО.1.       громади       пiд       РОЗМiЩення
сiльськогосподарсько.і. виробничо.і. будiвлi для пiдготовки сортування та переробки рослинно.і.
сировини  до   1000  кг  на  добу.»   Мета  проведення  громадських  слухань  це  врахувати
громадськi  iнтереси  в  цiй  документацi.і..  Заре€струвалося  кiлькiсть  учасникiв  громадських
слухань  16 осiб, можливо хтось ще пiддiйте заре€струсмо. Пропоную встановити регламент
громадських слухань орiснтовно 50 хвилин та оголошую наступний порядок денний.

Порядок денний

(01  :  00)

Перше    питання:    Заслухати    iнформацiю    у    повноважного    представника    замовника
розроблення мiстобудiвно.і. документацi.і. Христину 1ЧАНСЬКУ щодо оприлюднення проекту
мiстобудiвно.і. документацi.і., а також порядок проведення громадських слухань орi€нтовно  5
хвилин.
друге    питання:    Обрати    представникiв    вiд    громадськостi,    якi    вийдуть    до    складу
погоджувально.і.  комiсi.і.  в  разi  .і-і.  утворення  за  результатом  громадських  слухань  також  5
хвилин.
Трет€ питання:  Заслухати   представника розробника документацi.і. про розроблений проект
мiстобудiвно.і. документацi.і. 10 хвилин.
Четверте    питання:    Заслухати    пропозицi.і.    та    зауваження    до    проекту    мiстобудiвно.і.
документацi.і. 15 хвилин.
П'яте  питання: Обговорити пропозицi.і. та зауваження до проекту мiстобудiвно.і. документацi.і.
та прийняти рiшення про врахування вiдповiдних пропозицiй 5 хвилин.
Шосте питання:   Розглянути  на  погоджувальнiй комiсi.і. у визначеному порядку пропозицi.і.
(зауваження)  до  мiстобудiвно.і.  документацi.і.,  у  разi  коли  замовник  не    зможе    прийняти
рiшення     про   врахування   вiдповiдно.і.  пропозицi.і.  (зауваження)   безпосередньо   пiд  час
проведення громадських слухань -10 хвилин

(02  :  00)

Я пропоную затвердити протокол i регламент громадських слухань   шляхом голосування
звичайним пiдняттям руки. Хто за даний порядок денний -Одноголосно.

В  умовах во€нного  стану в разi  оголошення  повiтряно.і. тривоги ми повиннi перебувати  в
безпечному мiсцi.

Переходжу до розгляду питання  номер 1 порядку денного: Iнформацiя щодо оприлюднення
проекту  мiстобудiвно.і.  документацi.і.  а  також  порядок  проведення  громадських  слухань:



9 березня цього року на офiцiйному  веб-сайтi Южноукра.і.нсько.і. громади для ознайомлення
мешканцiв нашо.і. громади були розмiщенi матерiали проекту мiстобудiвно.і.

(03  :  00)

документацi.і. також всi матерiали були в паперовому виглядi розмiщенi у вiльному доступi в
фойс  першого  поверху  нашо.і. адмiнбудiвлi  вулиця  Свропейська,   48  за  5  робочих днiв до
нашо.і. дати  проведення  громадських  слухань.  В  друкованих  засобах  масово.і. iнформацi.і. в
газетi  «Контакт»  вiд 9  березня повiдомлення про дату проведення громадських слухань,  а
також 15 березня окреме iнформацiйне повiдомлення про проведення громадських слухань.
Перебiг   громадських   слухань   та   подання   пропозицiй   чи   зауважень   оформля€ться
протоколом, який пiдпису€ться головуючим. Перебiг громадських слухань фiксу€ться аудiо
записом  та вiдеозаписом,  але за рекомендацiсю вiйськового командування нашо.і. громади в
умовах во€нного стану веб-трансляцiя громадських слухань не вiдбува€ться. Файл аудiо та
вiдеозапису   перебiгу   громадських   слухань   додасться   до   протоколу.   Кожен   учасник
громадських слухань ма€ право подати пропозицiю та зауваження.

(04  :  00)

Поставити запитання усно чи письмово розмiщеннi чистi аркушi ручки, якщо буде у когось
запитання  можна  задати  це  в  письмовiй  формi.  Також  для  розгляду  спiрних  питань,  якi
можливо  виникнуть  пiд  час  розгляду  то  такi  питання  розглядаються  на  погоджувальнiй
комiсi.і..  Bci  без  виключення  пропозицi.і. зауваження  та запитання  заносяться додаються до
протоколу громадських слухань. Протокол громадських слухань   не пiзнiше нiж через два
робочих дня пiсля проведення громадських слухань розмiщу€ться у примiщеннi мiсько.і. ради
на офiцiйному стендi дошки оголошень i3 забезпеченням вiльного доступу всiх громадян до
нього.   Сканована   копiя   протоколу,   вiдеозапис   та   стенограма   громадських   слухань
розмiщусться на офiцiйному веб-сайтi замовника, в даному випадку виконавчому комiтетi у
вiдповiдному роздiлi у двотижневий строк.  Оригiнал   примiрника протоколу громадських
слухань  зберiга€ться  замовником  протягом   5   рокiв   i  ма€   бути  також  доступний  для
ознайомлення громадськостi.

(05  :  00)

По першому  питанню щодо iнформацi.і.  i порядку проведення громадських слухань в  мене
коротка iнформацiя,   можливо у когось € якiсь уточнення, запитання. Якщо в нiкого немас
запитання, ми повиннi зараз проголосувати за погоджувальну комiсiю.

друге питання необхiдно  назвати  представникiв вiд громадськостi,  якi увiйдуть до складу
погоджувально.і.  комiсi.і.  в  разi  .і-і.  утворення  за  результатами    громадських  слухань,  якщо
виникнуть спiрнi питання погоджувальна комiсiя повинна .і.х розглядати.  В мене вiдразу с
пропозицiя оскiльки  при ре€страцi.і. учасникiв, ми  цiкавилися,  пропоную вiд громадськостi
в погоджувальну комiсiю  зарахувати Маташнюк  Ольга Володимирiвна i взагалi питання чи
будемо за кожну особу окремо чи  пакетом проголосусмо за всiх разом?.

(06  :  00)

Пакетом. Маташнюк   Ольга Володимирiвна, дейнега Тетяна Василiвна, Черней Олександр
Олександрович,  пропоную Зою Володимирiвну  Некрасову.  Ви  не  проти взяти   участь  вiд
громадськостi?  дякую.   Хто  в  нас  ще  може   бажас  вiд     громадськостi  взяти  участъ   в
погоджувальнiй комiсi.і. чи нам вистачас 4-х? да.   Прошу   проголосувати за цих кандидатiв,
що я  оголосила. Хто за? одноголосно. дякую.



Трет€      питання:   Заслухати   представника   розробника   мiстобудiвно.і.   документацi.і.   про
розробку проектно.і. документацi.і. я слово передаю Олесi Суровiй.

(07  :  00)

доброго   дня   всiм   присутнiм.   документацiя   яку   сьогоднi   ми   розглядасмо,   проектом
детального   плану   ми  розгляда€мо   земельну  дiлянку,   яка  на  сьогоднiшнiй   момент  с
сформованою  та  ма€  свiй  кадастровий  номер  з  визначеним  цiльовим  призначенням  для
ведення    особистого    сiльськогосподарського    господарства    та    використову€ться    пiд
плантацiю лаванди. Земельна дiлянка розташована пiвнiчнiше пiвденнiше на вiдстанi 3,4 км
вiд мiста Южноукра.і.нська.

(08  :  00)

Схiднiше вiд села Бузьке на вiдстанi 1,4 км та захiднiше вiд автомобiльнi дороги Н 24, також
хочу зазначити, що земельна дiлянка розташована за межами пам'яток охорони культурно.і.
спадщини,  розташована  за  межами  охоронних  зон  та  природоохоронних  ландшафтних
рекреацiйних   зон.   Проектними   рiшеннями   детального   плану   територi.і.  передбачасться
розмiстити виробничi будiвлi ангарного типу габаритними розмiрами 24 на  16 м висотою
орi€нтовно  9,2  м,  яка  буде  функцiонувати  як  виробнича  будiвля  сiльськогосподарського
призначення для пiдготовки  сортування та переробки рослинно.і. сировини, а саме  це буде
цех для доробки рослинно.і. продукцi.і., сушiння, фасування ефiрних олiй,

(09  :  00)

культур   лаванди,   гiсоп   лiкарський,   також   передбачено   екстракцiя   масла   лаванди   та
виготовлення пресованих брикетiв на земельнiй дiлянцi, земельна дiлянка розташована близь
вже  сформованого  сформовано.і.  земельно.і.  дiлянки,  яка  використову€ться  пiд  розмiщення
складiв  сiльськогосподарсько.і.  продукцi.і. та  ангарiв  для  збереження  сiльськогосподарсько.і.
технiки.  На земельнiй дiлянцi  буде розташована розташований  пiд"і.зд спецiалiзований до
будiвлi з автомобiльно.і. дороги С 151007 шириною 6 м також буде органiзована паркувальний
майданчик  на  4  мiсця,  два  з  них  iз  яких  будуть  використовуватися  для  обслуговування
вантажних автомобiлiв для технологiчного процесу само.і. будiвлi виробничо.і. та два машину
мiсця для легкового автотранспорту. На земельнiй дiлянцi 3 заднього двору

(10  :  00)

розташований технологiчний майданчик для реалiзацi.і. технологiчного процесу, а також буде
встановленi  локальнi   очиснi   споруди   виробничi  та  майданчик  для  збору  смiття.   для
органiзацi.і. виробничого процесу плану€ться залучити десятьох працiвникiв та хочу  сказати
що  обрана  альтернатива реалiзу€  цiлi  та завдання  двох  найважливiших  прокрам  мiста  це
програма  залучення  iнвестицiй  та  полiпшення  iнвестицiйного  клiмату  Южноукра.і.нсько.і.
мiсько.і. ради на 2022-2025 роки та одна з найважливiших програм це програма поводження з
вiдходами  твердими   побутовими  вiдходами   на  територiю   з   Южноукра.і.нсько.і.  мiсько.і.
територiально.і. громади на 2021-2030 роки, а зокрема завдання щодо зменшення обсягiв за
творення вiдходiв впровадження новiтнiх технологiй у сферi поводження з вiдходами, про
що було зазначено ранiше, що буде застосована новiтня

(11   :  00)

Технологiя з переробки рослинних вiдходiв рослинного походження i будуть утворюватися
брекети для подальшого використання наприклад у житловiй сферi громадський та iнше все.
На цьому моя доповiдь завершена , дякую



(11   :  23)

В  когось  €  питання  до  дано.і.  доповiдi?  Робочi  мiсця,  якi  ви  плануете  створити  це  буде
квалiфiкована  робоча  сила  чи  це  рiзноробоча?  Я  думаю  що  на  це  запитання  наддасть
вiдповiдь     -  замовник.     Так  3  це  середньо.і.  ланки  та  7  робочих  з  яких  2-3  тимчасово
перемiщенi, можу зара3 загально.і. iнформацi.і. щоб потiм не вiдволiкати буквально 3-5 хвилин,
щоб стало набагато зрозумiлiше.  Продукцiя це елiтний чай, пiд торговою маркою Мiй Чай

(12  :  23)

с ча.і.  звичайно.і. упаковки для дорослих i для дiтей, купелi для дорослих. для дiтей  цi купелi
неможливо      випускати.   Слiдуюче   -   це   створення   фотосесi.і.   для   людей,   якi   хочуть
фотографувати будуть створенi фотозони, вони були завжди офiцiйна фотозона це раз, потiм
перший  рiк  минулого     року  збирали  мед  лаванди  його  готували  але  так  зробили  i
подальшому це саше який також

(13  :  23)

ми передали бiльше 2000 на ЗСУ такi посилання написанi на мiшечки для  тих якi окремо
живуть один вiд одного.   Гiсоп лiкарський два роки до Германi.і.   забирають, на жаль зараз
логiстика в Укра.і.нi

(14  :  24)

Я   просто   вiзьмете   чотири   такi   аспекти   цього   проекту   це   економiчний,   фiнансовий,
соцiальний,  екологiчний.  Фiнансово-економiчного  це збiльшення нашого  пiдприемства на
ринку i звичайно вiдрахування в мiсцевi бюджети, що фiнансово збiльшить це вiдрахування.
Соцiальний аспект -  це наявнiсть спецiалiстiв

(15  :  04)

вже  знайшли  двох  чоловiк,  бiльше  тут  поблизу  з  технiкою  пошук  людей  якi  працювали
молодих спецiалiстiв для цього ми дивимся будинки i квартири для того щоб могли при.і.хали
i  тут  залишилось  працювати.  Що  стосу€ться  екологiчного  аспекта  -    всi  лiнi.і. вiдповiдно
сертифiкованi,  вiдповiдно  будуть  вказанi  i  захищенi  сертифiкатом.  добре  що  ви  обiцясте
мешканцям  в   селi   Бузькому?  розглядали  .і-і.  як  знайти   будинок  вiдбудувати  ми   i  так
допомагали просто зара3 змiнилися вiдрахуваннi ми не можемо впливати на те що ми хотiли
б для громади

(16  :  04)

Невеликий запахи при€мно.і. лаванди  вiн буде запах в принципе ранiше ми там допомагали
будемо дивитися тiльки на мiкро iнфраструктури це можливiсть будiвництво разом iз Вашим
вiддiлом збору для смiпя щоб не було щоб покращити екологiчнi (далi не розбiрливо)

(17  :  04)

Я думаю що саме цiкаве що просто продажа сировини  первинна переробка продукцi.і. це в же
де  що  це  те  що  ми  вже  робимо  а  от  вторина переробка  (не  розбiрливо)   для  опалення
сiльсько.і. громади те що ви спитали що що ми зробимо да не безкоштовно звичайно ж там
сонячнi батаре.і. так незважаючи на завтра вже при.і.жджа€  проектант по сонячним батареям
для вттасного використання,  щоб  здешевити

(18  :  04)



вихiд  продукту.    В  нас  в  принципi  дуже  збалансоване  пiдпри€мство  25    рокiв,  Якось  це
виробництво на екологiю вплива€ негативно? Нi, позитивно. Bci лiнi.і. вiдповiдно.і. якостi та
сертифiкацi.і.

(18  :  51)

Ремонтувати дорогу? Ми якось ремонтували, потiм нас оштрафували, тому що це нецiльове
використання коштiв що (не розбiрливо)  це не наша сфера.

(19  :  20)

Коли вони побили (не розбiрливо)

(19  :  43)

Це не наша парафiя. Я вибачаюсь, до мiстобудiвно.і. документацi.і. саме   детального плану €
якiсь  запитання  чи  зауваження?  детальний  план  територi.і.    розроблений  вiдповiдно  до
чинного  законодавства  i  мас  у  свосму  складi  стратегiчно  екологiчну  оцiнку,  яка  наразi
проходить  консультування  у  двох  Мiнiстерствах  це  Мiнiстерства  охорони  здоров'я  та
екологi.і.,  в  двох  департаментах  Микола.і.всько.і.  областi  департаменту  охорони  здоров'я  та
екологi.і., ми наразi також з вами проходить обговорення й процес обговорення громадськостi
в процесi стратегiчно.і. екологiчно.і. оцiнки

(20  :  38)

Якщо  у  вас  €  якiсь  питання  стосовно  екологi.і. яким  чином  впливас  ця  дана мiстобудiвна
документацiя на екологiю  с вiдповiднi роздiл з  яким можна ознайомитись,  вiн  € у вiддiлi
архiтектури,  на сайтi мiсько.і. ради там

(20  :  56)

дуже така обширна i повноцiнна iнформацiя стосовно екологiчних факторiв.   дякую. В нас
залишалося  ще  три  питання,  але  я  так  розумiю  пропозицiй  i  зауважень  в  нас  нема€,
погоджувальну  комiсiю  нам  не  мас  сенсу  створювати,    в  нас  немае  спiрних ,питань  i
наступним кроком ми форму€мо  протокол громадських слухань, розмiщу€мо його  на дошцi
оголошень  разом  з   аудiозаписом  та     вiдеозаписом.   Потiм  ще  його  погоджу€мо  на
архiтектурно-мiстобудiвно.і. ради  в  областi   i виносимо  на затвердження Южноукра.і.нсько.і.
мiсько.і.   ради.    В  мене  €  пропозицiя  оскiльки  у  вас  як  у  громадськостi  нема€    суп€вих
зауважень, пропоную даний проект поставити  на голосування та проголосувати за проект в
цiлому

(21   :  56)

В тому виглядi в якому вiн представлений

(21   :  59)

Хто за? прошу голосувати.  Одноголосно

(22  :  03)

дякую.


